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P R O T O K Ó Ł XXIII/08
z odbytej nadzwyczajnej sesji Rady Gminy Morawica

w dniu  19 listopada 2008 r.

Sesja rozpoczęła się o godz. 900 , a zakończono 1230. W sesji udział wzięli: Wójt

Gminy Pan Marian Buras, Sekretarz Gminy Pani Anna Kowalska, radni gminy wg załączonej

listy  obecności, Skarbnik Gminy Pani Maria Adach.

PORZĄDEK  POSIEDZENIA  SESJI:

1. Otwarcie posiedzenia, stwierdzenie kworum oraz przedstawienie porządku obrad.

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady Gminy.

3. Sprawozdanie z realizacji uchwał Rady Gminy podjętych na poprzedniej sesji.

4. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu gminy na 2008 rok.

5. Podjęcie uchwały w sprawie zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych.

6. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody  na nieodpłatne nabycie na rzecz Gminy
Morawica nieruchomości położonej w Bilczy.

7. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody  na nieodpłatne nabycie na rzecz Gminy
Morawica nieruchomości położonej w Woli Morawickiej.

8. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia przebiegu drogi gminnej.

9. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy na temat składanych oświadczeń
majątkowych.

10. Interpelacje, zapytania i wolne wnioski.

PRZEBIEG  POSIEDZENIA
Ad. 1)

 Otwarcia posiedzenia sesji dokonał Przewodniczący Rady Gminy Pan Janusz Wojtyś,

przywitał wszystkich zebranych, a następnie  przedstawił porządek obrad do którego nie

wniesiono uwag.

Obecnych na sesji 11 radnych. (nieobecni: Strąk,  Osman, Słowik,  Stokowiec,)
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Przewodniczący Rady Gminy Pan Janusz Wojtyś stwierdził prawomocność sesji w

podejmowaniu uchwał.

Ad. 2)

Przewodniczący Rady Gminy Pan Janusz Wojtyś poinformował, że zgodnie z zapisem w

Statucie Gminy Morawica protokół z sesji jest do wglądu w komórce organizacyjnej Urzędu

Gminy u Pani Heleny Piecyk. Zapytał czy są uwagi do przedstawionego protokołu.

Do protokołu uwag nie zgłoszono. Protokół z sesji Rady Gminy z  dnia 29 października  2008

r. został przyjęty jednogłośnie.

Ustawowy skład Rady Gminy 15, obecnych  w trakcie głosowania 11

Za – głosowało 11 radnych. (nieobecni: Strąk,  Osman, Słowik,  Stokowiec)

Przeciw – O, wstrzymało się od głosu – O.

Ad. 3)

 Wójt Gminy Pan Marian Buras  powiedział, że sprawozdanie z realizacji uchwał zostanie

przedstawione na kolejnej sesji ponieważ ta sesja była niedawno i dlatego też trudno mówić o

realizacji. Uchwały zostały przekazane do Nadzoru Wojewody i RIO.

Ad. 4)

Skarbnik Gminy Pani Maria Adach omówiła szczegółowo proponowane zmiany w planie

budżetu ma 2008 r.  Ponadto wszyscy radni otrzymali projekt tej uchwały.

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Pan Zygmunt Domagała odczytał projekt uchwały w

sprawie zmian budżetu gminy na 2008 r.  Do przedstawionego projektu uchwały uwag nie

było.

Uchwała Rady Gminy Nr XXIII/207/08 w powyższej sprawie została podjęta jednogłośnie i

stanowi załącznik do protokołu.

Ustawowy skład Rady Gminy 15, obecnych  w trakcie głosowania 11

Za – głosowało 11 radnych. (nieobecni: Strąk,  Osman, Słowik,  Stokowiec)

Przeciw – O, wstrzymało się od głosu – O.

Ad. 5)

Pani Elzbieta Wrzałka – Kierownik Referatu Budownictwa powiedziała, że zaliczenie dróg

lokalnych do kategorii dróg gminnych podyktowane jest uregulowaniem stanu prawnego
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dróg.  Przyspieszony termin  ogłoszenia  tej uchwały w Dzienniku Urzędowym Województwa

Świętokrzyskiego podyktowane jest terminem zgłoszenia wniosku o uzyskanie funduszy z

Narodowego Programu Przebudowy Dróg lokalnych 2008-2011 na budowę przedmiotowej

drogi.

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Pan Zygmunt Domagała odczytał projekt uchwały w

sprawie zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych. Do przedstawionego projektu uchwały

uwag nie było.

Uchwała Rady Gminy Nr XXIII/208/08 w powyższej sprawie została podjęta jednogłośnie i

stanowi załącznik do protokołu.

Ustawowy skład Rady Gminy 15, obecnych  w trakcie głosowania 14

Za – głosowało 14 radnych. (nieobecni:  Osman,)

Przeciw – O, wstrzymało się od głosu – O.

Ad. 6)

Pani Barbara Połeć – Kierownik Referatu Rolnictwa powiedziała, że właściciele działek nr

224/264 o pow. 0,1470 ha, nr 224/273 o pow. 0,1473 ha, nr 224/299 o pow. 0,2416 ha, nr

224/317 o pow. 0,2154 ha, nr 224/333 o pow. 0,1595 ha, nr 224/340 o pow. 0,1378 ha, nr

223/5 o pow. 0,1082 ha, nr 224/370 o pow. 0,2239 ha, nr 224/397 o pow. 0,3090 ha, nr

224/454 o pow. 0,7734 ha, nr 224/473 o pow. 0,0965 ha, nr 224/485 o pow. 0,3415ha, nr

224/496 o pow. 0,0515 ha, nr 24/502 o pow. 0,0913 ha i nr 224/506 o pow. 0,0270 ha,

położonych w Bilczy  wystąpili z wnioskiem o nieodpłatne  przejęcie przez Gminę Morawica

wymienionych należących do nich działek – z przeznaczeniem pod wewnętrzne drogi

dojazdowe do terenów mieszkaniowych.

Nieodpłatne nabycie na rzecz Gminy Morawica nieruchomości gruntowej położonej w Bilczy

od jej właścicieli nastąpi w formie aktu notarialnego. Po przejęciu nieruchomości przez

Gminę będą na niej realizowane zadania z zakresu drogownictwa.

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Pan Zygmunt Domagała odczytał projekt uchwały w

sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie na rzecz Gminy Morawica nieruchomości

gruntowej, położonej w Bilczy.

Do przedstawionego projektu uchwały uwag nie było.

Uchwała Rady Gminy Nr XXIII/208/08 w powyższej sprawie została podjęta jednogłośnie i

stanowi załącznik do protokołu.

Ustawowy skład Rady Gminy 15, obecnych  w trakcie głosowania 14

Za – głosowało 14 radnych. (nieobecni:  Osman,)
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Przeciw – O, wstrzymało się od głosu – O.

Ad. 7)

Pani Barbara Połeć – Kierownik Referatu Rolnictwa powiedziała, że właściciele działek nr

613/103 o pow. 1,5036 ha i nr 613/171 o pow. 1,1005 ha, położonych w Woli Morawickiej,

wystąpili z wnioskiem o nieodpłatne przejęcie przez Gminę Morawica w/wymienionych

należących do nich działek przeznaczonych pod wewnętrzne drogi dojazdowe do terenów

mieszkaniowych.

Nieodpłatne nabycie na rzecz Gminy Morawica nieruchomości gruntowej położonej w Woli

Morawickiej od jej właścicieli nastąpi w formie aktu notarialnego.

Po przejęciu nieruchomości przez Gminę będą na niej realizowane zadania z zakresu

drogownictwa.

Wiceprzewodniczący Rady Gminy odczytał projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na

nieodpłatne nabycie na rzecz Gminy Morawica nieruchomości gruntowej, położonej w Woli

Morawickiej.

Do przedstawionego projektu uchwały uwag nie było.

Uchwała Rady Gminy Nr XXIII/208/08 w powyższej sprawie została podjęta jednogłośnie i

stanowi załącznik do protokołu.

Ustawowy skład Rady Gminy 15, obecnych  w trakcie głosowania 14

Za – głosowało 14 radnych. (nieobecni:  Osman,)

Przeciw – O, wstrzymało się od głosu – O.

Ad. 8)

Pani Elżbieta Wrzałka – Kierownik Referatu Budownictwa powiedziała,  że podjęcie tej

uchwały wiąże się ściśle z wcześniejszą uchwałą o zaliczeniu drogi do kategorii drogi

gminnej.

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Pan Zygmunt Domagała odczytał projekt uchwały w

sprawie zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych.

Do przedstawionego projektu uchwały uwag nie było.

Uchwała Rady Gminy Nr XXIII/208/08 w powyższej sprawie została podjęta jednogłośnie i

stanowi załącznik do protokołu.

Ustawowy skład Rady Gminy 15, obecnych  w trakcie głosowania 14

Za – głosowało 14 radnych. (nieobecni:  Osman,)

Przeciw – O, wstrzymało się od głosu – O.
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Ad. 9)

Przewodniczący Rady Gminy Pan Janusz Wojtyś przedstawił informację na temat składanych

oświadczeń majątkowych. Przedstawiona informacja w załączeniu do protokołu.

Ad. 10)

Radny Zygmunt Domagała zapytał o odwodnienie ulic Modrzewiowej, Krótkiej i Różanej

w Bilczy, ponieważ miało to być robione z Echem, Echo miało wykonać kanał odwadniający,

czy będzie to robiło Echo i kiedy?

Radny Stanisław Jędrzejczyk  - zwrócił się z wnioskiem o jeszcze lepsze oznakowanie

przejścia dla pieszych w Morawiocy ul. Wolności przy ulicy Szkolnej, jest tam duży ruch dla

dzieci szkolnych i jest bardzo niebezpiecznie.

Radny Stanisław Pietrzykowski – powiedział, że taki sam problem jest w Woli Morawickiej

u skrzyżowania  drogi krajowej z ulica Podemłynie,.

Pani Elżbieta Wrzałka – Kierownik Referatu  Budownictwa w odpowiedzi powiedziała:

- sprawa odwodnienia w Bilczy, Echo przygotowywuje dokumentację  do pozwolenia na

budowę . W pierwszych dniach grudnia ma być składany wniosek o uzyskanie

pozwolenia, wykonanie planowane na początek roku 2009, ulica Różana będzie

wykonywana ze środków własnych, a Modrzewiowa i Krótka ze Środków z zewnątrz,

Radna Krystyna Siekiera  zapytała czy gmina coś wie na temat pism które są wysyłane do

mieszkańców Obic w sprawie wykupu tzw. lasku włoszczowickiego, bo nie wszyscy takie

otrzymują i  dlaczego tak jest,

- druga sprawa to wyciszenie sali lekcyjnej znajdującej się nad salą gimnastyczną,

Odpowiedzi udzielił Wójt mówiąc mówiąc, że całą ta sprawę prowadzi biuro projektowe na

zlecenie Miasta Kielce, najprawdopodobniej dotyczy to działek, które wymagają wylesienia,

- w sprawie wyciszenia sali zwrócimy się z pismem do Dyrektora Szkoły w Obicach,

Radny Dudek Piotr powiedział, że przy cmentarzu w Dębskiej Woli jest ustawiona reklama

Pływalni,  ludzie są zbulwersowani, że w tym miejscu taka reklama nie powinna się

znajdować,
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- Odpowiedzi udzielił Wójt Gminy mówiąc, że rozmawiali z prezesem jadąc gdzie są

grunty gminne i gdzie można by ustawić taką reklamę, znam już sprawę i ta reklama

zostanie przeniesiona,

Radna Słowik  zapytała, kiedy będzie finał dróg w Piasecznej Górce i Morawica ul. Złota i

Diamentowa

W odpowiedzi Wójt powiedział, że jeżeli chodzi o Piaseczną Górkę to jest to termin

30.09.2009,

Radny Jędrzejczyk zapytał na jakim etapie jest wykup gruntu od Szpitala w Morawicy,

Wójt odpowiedział, że jeszcze będzie rozmawiał z Marszałkiem Jarubasem, bo na chwilę

obecną jest to cena 800 tys. zł, a chcielibyśmy jeszcze coś wynegocjować,

Radny Andrzej Kusak zapytał o sprawę odwodnienia ulicy Ściegiennego w Morawicy, czy

będzie to robione przy budowie ulicy Złotej i Diamentowej w Morawicy,

- druga sprawa to zalew w Morawicy

Odpowiedzi udzieliła Pani Wrzałka – Kierownik Referatu Budownictwa  powiedziała, żeby7

to zrobić razem trzeba dodatkowe zlecenie dla wykonawcy ulicy Diamentowej,

Odnośnie zalewu w Morawicy to sprawa jest w Ministerstwie . Obecnie mamy dostarczyć do

Ministerstwa pewne dane  i jesteśmy umówieni na spotkanie z Ministrem,

Radna Słowik – sprawa parkingu przy cmentarzu,

W odpowiedzi Wójt powiedział, że wśród terenu przeznaczonego pod parking znajduje się

działka leśna i obecnie tą działkę zgłosiliśmy do zamiany.

Na tym protokół zakończono i podpisano.
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